
  ((  HYOMI SUN     هيومي صن )هيومك(

التركيب :

%           60- هيومات بوتاسيوم 
% 10- بوتاسيوم 

الخواص :

يحتوي علي عنصر الهيومك اسيد المستخلص من الاصل النباتي الخالص.1
يساعد علي نشاط وحيوية خلايا الانقسام وزياة سرعة الانقسامات مما يزيد من عدد.2

الخلايا الجذرية واعطاء مجموع جذري قوي مما يزيد من مساحة الامتصاص 
وجود الهيومك اسيد يساعد محلول التربة في المحافظة علي معظم العناصر الصغري.3

والكبري من الترسب وعدم الاستفادة منها 
يعمل هيومي صن علي تقليل نسبة الملوحة في منطقة انتشار الشعيرات الجذرية .4
عند اضافة هيومي صن لا تظهر اثار احتراق حواف الاوراق او تساقطها نتيجة لسمية.5

الناتجة عن ملوحة مياه الري وكذلك التربة 
يعمل علي زيادة المادة العضوية في التربة الفقيرة وشديدة الملوحة وبالتالي الحفاظ علي.6

محتوي الماء الارضي في منطقة الجذور
 كم/فدان 2 : 1معدل الاستخدام .7
قابل للخلط مع الاسمدة والعناصر الاخري عدا النحاسية .8
ينصح بعمل تجربة قبل الخلط.9



Installation:

 -Potassium humate 60% 

 -Potassium 10% 

Properties:

It contains humic acid extracted from pure plant origin

It helps the activity and vitality of division cells and increases the speed of division, which 

increases the number of root cells and gives a strong root system, which increases the area 

of absorption .

The presence of humic acid helps the soil solution preserve most of the micro and macro 

elements from being deposited and not being used 

Humi Sun works to reduce the level of salinity in the area where the root hairs spread 

When adding Humi-Sun, no effects of burning or falling of the edges of the leaves appear as 

a result of toxicity resulting from the salinity of irrigation water as well as the soil .

It works to increase organic matter in poor and highly saline soil and thus maintain the 

ground water content in the root zone

Application rate: 1: 2 km/acre 

Can be mixed with fertilizers and other elements except copper 

It is recommended to do a trial before mixing


